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Imię i nazwisko radnych: Wiesław Tomanek, Sebastian Roncoszek 

INTERPELACJA/ZAPYTANIE*

za pośrednictwem Przewodniczącego Rady Miasta Mysłowice

do Prezydenta Miasta Mysłowice

W sprawie: Przystanku tramwajowego przy ul Świerczyny na wysokości Spółki Mieszkaniowej.

Stan  faktyczny:  Przystanek  tramwajowy  był  dużym  utrudnieniem  dla  pasażerów  wsiadających  i  wysiadający

do pojazdów komunikacji,  dla osób starszych oraz niepełnosprawny udających się w kierunku Katowic,  ale również

wysiadających np. po stronie Spółki Mieszkaniowej.

Jezdnia w tym miejscu jest poniżej torowiska i podczas wsiadania różnica pomiędzy stopniem do tramwaju, a jezdnią jest

około  50 cm. Wsiadanie  do tramwaju  niejednokrotnie  graniczyło  z  cudem. Osoby  starsze  niejednokrotnie  wsiadały

do tramwaju (na czworaka) spinając się jakby to był jakiś szczyt górski, co narażało ich na niebezpieczeństwo utraty

zdrowia  a  nawet  życia.  Zarazem  przedłużany  był  w  znacznym  stopniu  czas  postoju  na  tym  przystanku,  wsiadanie

i wysiadanie trwało kilka minut. Nie mówiąc już o osobach niepełnosprawnych, a zwłaszcza na wózkach inwalidzkich,

dojście przez jezdnie do tramwaju było i będzie bardzo niebezpieczne. Pragniemy przypomnieć, że już w roku 2018

w/w terenie odbyła się wizja lokalna z udziałem Policji, Pracowników UM oraz Tramwajów Śląskich. W związku z tym,

że obecnie odbywa się remont od Kościółka aż do dworca PKP, może warto pomyśleć o tej inwestycji.

Pytania: Zwracamy się z prośbą o rozważenie możliwości, aby na wysokości miejsca wsiadania wybudować tzw. peronu

na długości umożliwiającej swobodne i bezpieczne wsiadanie. Takie rozwiązanie w dużym stopniu ułatwi życie osobom

starszym, niepełnosprawny oraz dzieciom 

..............................................................
           (podpisy radnych)

Na podstawie art. 24 ustawy o samorządzie gminnym:

       „(...)
3. W sprawach dotyczących gminy radni mogą kierować interpelacje i zapytania do wójta.
4. Interpelacja dotyczy spraw o istotnym znaczeniu dla gminy. Interpelacja powinna zawierać krótkie przedstawienie stanu

faktycznego będącego jej przedmiotem oraz wynikające z niej pytania.
5. Zapytania składa się w sprawach aktualnych problemów gminy, a także w celu uzyskania informacji o konkretnym stanie

faktycznym. Przepis ust. 4 zdanie drugie stosuje się odpowiednio.
6. Interpelacje i zapytania składane są na piśmie do przewodniczącego rady, który przekazuje je niezwłocznie wójtowi. Wójt,

lub osoba przez niego wyznaczona, jest zobowiązana udzielić odpowiedzi na piśmie nie później niż w terminie 14 dni od
dnia otrzymania interpelacji lub zapytania.

7. Treść interpelacji  i zapytań oraz udzielonych odpowiedzi podawana jest do publicznej wiadomości poprzez niezwłoczną
publikację w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej gminy, oraz w inny sposób zwyczajowo przyjęty.”

* niepotrzebne skreślić

(–) radny Wiesław Tomanek
(–) radny Sebastian Roncoszek


